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Protokoll vid  
Sveriges Olympiahistoriska Förenings styrelsemöte den 20 maj 2024. 
 
Plats: SCIF:s lokaler i Stockholm Stadion 
Närvarande: Per-Anders von Scheele, Anders Engström, Sten Feldreich, Göran Löwgren,  

Birger Fält, Jan Ternhag 
Tid: Kl15:00 – 17:30 
 
§ 1 Öppnande. 

Ordförande hälsade de närvarande välkomna och förklarade sammanträdet öppnat. 
 
§ 2 Sekreterare  

Jan valdes till protokollförare. Funktionen som sekreterare bordlades och väljs senare. Valdes Anders Engström att 
fortsättningsvis vara styrelsens protokollförare och ansvara för/arkivera respektive originalprotokoll med bilagor 

 
§ 3 Dagordning  

Dagordningen godkändes 
 

§ 4 Protokoll 24-02-14 och 24-04-08  
Protokollen från styrelsemötet 14 feb och 8 april lades till handlingarna 

 
§ 5 Protokoll konstituerande möte, 24-04-22  

Protokollet från konstituerande mötet 22 april lades till handlingarna 
 

§ 6 Hantering av protokoll  
Jan lägger ut protokollen på vår hemsida. Frågan om funktionen som sekreterare bordlades 

 
§ 7 Deltagande SCIF:s nätverksträff för idrottshistoriska föreningar 26 maj 

PA och Sten medverkar vid denna nätverksträff på Riksidrottsmuseet kl 13.00-17.00. 
 

§ 8 Nytt tryckeri  
Ringöns Tryckeri AB har fått i uppdrag att trycka vår tidning. Sten berättade för mötet om sina kontakter med 
tryckeriet. Nr 2/2024 av tidningen kommer vara klart från tryckeriet i mitten av juni. Därefter kommer Postnord att ha 
på ca 5 dagar att distribuera tidningen 

 
§ 9 Föredrag om vinter-OS -64 i Innsbruck  

Mårten Hougström har kontaktat styrelsen och vill hålla ett föredrag om vinter-OS 1964 för medlemmarna. Styrelsen 
ser positivt på detta och planerar detta till hösten. Information går ut i höstens nummer av tidningen. 
 

§ 10 Ekonomisk rapport, antal medlemmar som betalt  
Vår kassör Birger talade om för mötet att tills nu har 294 st medlemmar betalat medlemsavgiften för 2024. 
Påminnelser via e-post kommer gå ut i mitten av juni till medlemmar som ännu ej betalat medlemsavgiften. Jämfört 
med 2023 innebär detta att 17 färre har betalat medlemsavgiften denna dag. Ca hälften av medlemmarna går att nå 
via e-post. 

 
§ 11 Bulletinen  

Kommande nummer av Bulletinen kommer ha tema Paris. Sten och Göran gick igenom några av artiklarna i detta 
nummer. Vi bör hitta några i Sällskapet Svenska Olympier som skulle kunna skriva om den Olympiska familjen. Det 
borde finnas några i detta sällskap som är intresserade och villiga att hjälpa oss i detta arbete. En debatt uppstod på 
mötet om bildrättigheter. PA lovade skriva till Bildbyrån. Styrelsen ställde sig positiv till att vi ska betala för bilder vi 
använder i tidningen. 

  
§ 12 Verksamhetsplan 2024:  
- Arrangera höstmöte och ev resa (kommitté)  

Lennart, sammankallande, och Anders åtog sig att arrangera ett höstmöte och ev resa. Mötet beslöt att om möjligt 
söka samarbeta med SCIF, Stockholms Idrottshistoriska Förening och Stockholms Idrottsakademi för såväl 
höstmöte som researrangemang. SOK ska återigen påminnas om tidigare utfästelse om resa till IOK:s kansli i 
Lausanne. 

- Fortsätta utveckla hemsidan  
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Sten föreslog att vi plockar frågor som Lasse Sandlin publicerade i några nummer av Bulletinen 2018-2020. 
Göran föreslog att vi plockar gamla artiklar och lägger ut på hemsidan. Jan och PA med Göran som 
adjungerad fick i uppgift att utveckla hemsidan. 

- Biblioteket  
Mötet föreslog att dom som deltar på nätverksträffen 26 maj kontaktar Daniel Wettrskog  

- FB  
Jan och Göran är administratörer för vår sida på FB lovade göra den bättre genom att bevaka inlägg. 

- Kontakt med SOK och Svenska Olympier  
PA, sammankallande, Birger, Anders och Sten valdes in i gruppen som tar fram riktlinjer med våra relationer 
till SOK och Svenska Olympier 

- Handlingsplan för fortsatt tryckt utgivning av Bulletinen i minst 3 år (kommitté)  
- Punkten slog samman med föregående punkt i dagordningen 

- Handlingsplan för att utöka medlemsantalet med minst 50 per år (kommitté)  
PA och Birger valdes att företräda denna grupp 

§ 13 Övrigt  
- 

 
§ 14 Nästa möte 

Mötet beslöt att nästa möte hålls den 25 juni kl 13, plats meddelas senare 
 

§ 15 Mötet avslutades 
 


